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OBČINA ČRENŠOVCI 
Občinski svet 
 

 
Z A P I S N I K  

11. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, ki je bila dne, 28. 1. 2020 ob 17. uri,  
v sejni sobi Kleklovega doma v Črenšovcih. 

 
 
Sejo je vodila županja Vera Markoja in ugotovila, da so prisotni naslednji člani Občinskega sveta: Miha Horvat, dr. 
Matej Kolenko, Marija Ternar, Irena Nerad, Damijan Hozjan, Jožica Vaupotič, Romana Lebar, Milan Gabor, 
Goran Maučec, Boris Kreslin, mag. Roman Kolenko, Dominik Horvat, Anton Radman in Ludvik Horvat. 
Odsotnost je opravičil: Dušan Utroša. 
Ostali prisotni: Matej Dervarič – predsednik GZ Črenšovci, Miroslav Vuk – poveljnik GZ Črenšovci, Janez 
Zadravec – namestnik poveljnika GZ Črenšovci, Jožica Cigan, Milena Antolin in Stanko Lebar - občinska uprava 
in Ines Zavec – Murski val.  
 
Ad/1  
Županja Vera Markoja je ugotovila, da je prisotnih 14 članov OS, da je OS sklepčen in pod 
 
Ad/2 
predlagala naslednji DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev prisotnosti članov Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
2. Določitev dnevnega reda 11. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
3. Pregled in potrditev zapisnika 10. redne seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
4. Obravnava in sprejem predloga Proračuna Občine Črenšovci  za leto 2020, 
5. Obravnava Načrta razvoja Gasilske zveze Črenšovci v letih 2019-2030, 
6. Obravnava osnutka Statuta Občine Črenšovci, 
7. Obravnava predloga sprememb in dopolnitev Razvojnega programa Občine Črenšovci za 

obdobje 2018 - 2023,  
8. Tekoče zadeve in 
9. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta, 

 
ki so ga člani OS soglasno sprejeli. 
 
Ad/3 
Županja je podala pregled zapisnika in realizacijo sklepov 10. seje OS, ki je bila 12.12.2019. OS je seznanila, da 
je društvom v občini poslala informacijo o pozivu Skupnosti občin Slovenije občinam k podpisu dogovora o 
spodbujanju zmanjšane uporabe plastičnega pribora v slovenskih občinah z organizacijo dogodkov brez plastike 
za enkratno uporabo in jih povabila k izmenjavi mnenj glede tega. 
 
Miha Horvat, član OS, je predlagal, da o zadevi ponovno razmislimo in se pridružimo k dogovoru, s katerim se 
občina zaveže, da v okviru svojih aktivnosti, ki jih organizira kot različne oblike javnih ali internih prireditev in 
sestankov ne nudi plastičnega pribora in tako s svojimi ravnanji prispeva k povečanju ozaveščanja o resnosti 
problematike in posledicah prekomerne uporabe plastičnih izdelkov za enkratno uporabo pri občankah in 
občanih.  
 
Soglasno je bil sprejet  SKLEP štev. 0320-11/2020-89: 
Občinski svet Občine Črenšovci potrdi zapisnik 10. seje OS, ki je bila 12.12.2019. 
 
Ad/4 
Županja je povedala, da so osnutek proračuna obravnavali odbori občinskega sveta, stališča bodo predstavili 
predsedniki. Na sami seji so bili vloženi amandmaji svetniške skupine NSi in SLS, ki upoštevajo ravnovesje med 
prihodki in odhodki in jih prebrala: 
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Amandma št. 1: 
Predlog, da se proračunska postavka 4020030 – Tiskanje in oblikovanje izdaje letnega občinskega glasila, zniža 
za 1.000 EUR, iz 4.000 EUR na 3.000 EUR, z obrazložitvijo, da je v preteklih letih realizacija znašala manj kot 
3.000 EUR (2019: 2.782 EUR), zato je smiselno, da se postavko primerno zniža. 
 
Amandma št. 2 
Predlog, da se proračunska postavka 402006 - Stroški oglaševalskih storitev in stroški objav zniža za 1.500 EUR, 
iz 3.000 EUR na 1.500 EUR (v letu: 1.600 EUR), z obrazložitvijo, da se v luči varčevanja naj se ukinejo 
nepotrebni oglasi, v okviru te postavke pa se financira promocija naše industrijsko-obrtne cone Ogradi. 
 
Amandma št. 3 
Predlog, da se proračunska postavka 4020997- Drugi materialni stroški Občinskega sveta  zniža za 2.000 EUR, 
na 0 EUR, z obrazložitvijo, da se v luči varčevanja iz občinskega proračuna črta sredstva za izlet za člane 
občinskega sveta in občinsko upravo.  
 
Amandma št. 4 
Predlog, da se proračunska postavka 402301-  Vzdrževanje in popravila vozil zniža za 5.000 EUR, iz 8.000 EUR 
na 3.000 EUR, z obrazložitvijo, da je v letu 2019 je postavka bila planirana v višini 8.000 EUR zaradi velikega 
popravila občinskega vozila. V preteklih letih je realizacija na tej postavki znašala okrog 2.000 EUR, zato je 
smiselno, da se planira ustrezno nižje. 
 
Amandma št. 5 
Predlog, da se proračunska postavka 4119991 - Denarna pomoč za novorojenčke v občini  zviša za 3.500 EUR, 
iz 3.500 EUR na 7.000 EUR, z obrazložitvijo, da bo tudi z dvigom enkratne denarne pomoči ob rojstvu otroka iz 
100 EUR na 200 EUR občina postala prijaznejša mladim in mladim družinam. Predlog spremembe pravilnika je v 
prilogi. 
 
Amandma št. 6 
Predlog, da se proračunska postavka 4120006 - Dotacija za kulturna društva zniža za 2.874 €, iz 11.496 EUR na 
8.622 EUR, z obrazložitvijo, da je v letu 2019 postavka znašala 9.580 EUR in sicer: 7.185 EUR za društva (razpis 
za ljubiteljsko kulturno dejavnost), 1.200 EUR za občinske proslave in 1.195 EUR za gledališki abonma za 
odrasle. Zaradi večje preglednosti predlagamo razčlenitev te postavke v skupno tri postavke (dodatno dve novi 
postavki; obrazložitev v nadaljevanju).  Sredstva za društva se iz lanskih 7.185 EUR povečujejo za 20%. 
 
Amandma št. 7 
Predlog za novo proračunsko postavko - Sofinanciranje izvedbe občinskih proslav, v višini 1.440 EUR, z 
obrazložitvijo, da se izločijo sredstva za sofinanciranje občinskih proslav iz postavke 4120006 v novo samostojno 
postavko. V letu 2019 se je namenilo 1.200 EUR, v letu 2020 pa 20 % več. 
 
Amandma št. 8 
Predlog za novo proračunsko postavko - Dotacija za gledališki abonma za odrasle v višini 2.000 EUR, z 
obrazložitvijo, da se izloči dotacija za gledališki abonma za odrasle iz postavke 4120006 v novo samostojno 
postavko in dvig za 805 € v primerjavi z 2019. 
 
Amandma št. 9 
Predlog, da se proračunska postavka 4135004 - Dotacija GZ Črenšovci in PGD zviša za 5.600 EUR, iz 28.000 
EUR na 33.600 EUR, z obrazložitvijo, da se glede na povišanje športnim in kulturnim društvom tudi prostovoljnim 
gasilskim društvom zviša znesek za 20 %. Od Gasilske zveze Črenšovci se pričakuje finančni načrt in finančno 
poročilo. Zvišanje sredstev se v celoti nameni za izdatnejše in pravično financiranje delovanja prostovoljnih 
gasilskih društev. 
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Amandma št. 10 
Predlog, da se proračunska postavka 420202 - Nakup strojne računalniške opreme zniža za 3.000 EUR 
iz 5.000 EUR na 2.000 EUR, z obrazložitvijo, da je realizacija na tej postavki znašala okrog 2.000 EUR, v letu 
2018 pa na primer kar 11.000 EUR. Zagovarjamo investicije v sodobno tehnologijo in posodobitve računalniške 
opreme, vendar se nam vsakoletni zneski v planirani višini zdijo pretirani. 
 
Amandma št. 11 
Predlog, da se proračunska postavka 420230 - Nakup opreme za vzdrževanje parkov in vrtov zniža za 30.000 
EUR, iz 32.000 EUR na 2.000 EUR, z obrazložitvijo, da je občina  leta 2013 kupila traktorsko kosilnico Kubota v 
vrednosti 34.915 EUR, v letu 2019 pa specialno rabljeno traktorsko kosilnico za košnjo igrišč John Deere v 
vrednosti 23.180 EUR. V predlogu proračuna se v letu 2020 planira nakup še tretje kosilnice v ocenjeni vrednosti 
32.000 EUR. Kljub temu, da se s 1. 7. 2020 planira zaposlitev dodatnega vzdrževalca, smo prepričani, da ne 
potrebujemo treh profesionalnih traktorskih kosilnic.  
 
Amandma št. 12 
Predlog za nova proračunsko postavko - Nakup oglasnih panojev in košev višini 8.000 EUR, z obrazložitvijo, da 
se zaradi lepše podobe naših vasi zamenjajo oglasni panoji in koši po vaseh in namestijo z novimi enotnim in 
sodobnim "eko / natur" izgledom, ki bodo omogočali pritrditev s sponkami, koši pa uporabo brez grdih in okolju 
škodljivih plastičnih vrečk z možnostjo enostavne praznitve. Za izdelavo panojev pa se naj najprej kontaktira 
domače mojstre.  
 
Amandma št. 13 
Predlog, da se proračunska postavka 431000 - Investicijski transferi nepridobitnim organizacijam - Župnija 
Črenšovci,  zviša za 1.500 EUR, iz 7.000 EUR na 8.500 EUR, z obrazložitvijo, da se ureditev okolice cerkve 
sofinancira v deležu 50 : 50, torej po istih kriterijih kot pri vseh investicijah po vaseh.  
 
Amandma št. 14 
Predlaga se nova proračunska postavka  -  Sofinanciranje ravnanja z azbestnimi odpadki v višini 2.000 EUR, z 
obrazložitvijo, da na območju občine medobčinski inšpektorat v povprečju na leto obravnava 2-3 primere 
nepravilnega ravnanja z azbestnimi odpadki. Ker je v občini še vedno veliko objektov z azbestno kritino, ker je 
azbest smrtno nevarna snov in ker želimo zaustaviti okolju in našemu zdravju zelo škodljive učinke zaradi 
nepravilnega ravnanja z azbestnimi odpadki, se predlaga uvedba sofinanciranja ustreznega ravnanja z 
azbestnimi odpadki. Cena za odlaganje v CERO Puconci znaša 216,85 EUR za eno tono. V skladu s pravilnikom, 
ki ga naj pripravi občinska uprava in sprejme občinski svet (osnutek je v priponki), se predlaga uvedba 
sofinanciranja ravnanja z azbestnimi odpadki v celoti (216,85 EUR / tono). 
 
Predlaga se, da se skupno planirani odhodki zmanjšajo za 21.334 EUR. Znesek v višini 21.334,00 EUR se naj 
rezervira kot nerazporejena sredstva. 
 
Miha Horvat, član OS, je podal dodatna pojasnila na nekatere vložene amandmaje. 
 
Županja Vera Markoja  in Milena Antolin sta pojasnili predloge proračunskih postavk, katerih višina sredstev se z 
amandmaji spreminja. Posebej sta poudarili, da je bila realizacija nakupa strojne računalniške opreme v letu 2018 
višja zaradi projekta Integrast in nabave opreme v starem vrtcu, medtem ko v občinski upravi razpolagajo z 
razmeroma staro opremo. Prav tako je mišljen nakup kosilnic po sistemu »staro za novo« in ne gre za tretjo 
dodatno kosilnico, kot je že bilo pojasnjeno na odborih. Površin za košnjo ima občina ogromno in oprema mora 
biti brezhibna. Transferi župniji in za namene obnove cerkvenih objektov v preteklosti niso bili v razmerju 50:50, 
ampak je občina sofinancirala le 20 odstotne deleže. Podano je bilo tudi pojasnilo, da je bil v letu 2019 en primer 
nezakonitega odlaganja azbestnih plošč v naravi.  
 
Predsedniki odborov občinskega sveta: 

 Boris Kreslin, Odbora za infrastrukturi in komunalne dejavnosti, 

 Damijan Hozjan, Odbora za proračun, finance in gospodarske dejavnosti in 

 Miha Horvat, Odbora za proračun, finance in gospodarske dejavnosti,  
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so predstavili sprejeta stališča odborov ob obravnavi predloga proračuna občine za leto 2020.  Odbori so se s 
predlogom proračuna strinjali in ga predlagali OS v obravnavo in sprejem. 
 
Dominik Horvat, član OS, je predlagal, da se glede na mnenja in opozorila vaščanov Trnja in tudi nekaterih 
občanov drugih vasi v občini, načrtuje oziroma preusmeri fekalni vod iz ČN Trnje do ČN na Bistrici. Zmogljivost 
ČN Bistrica se naj poveča, ČN v Trnju pa se zapre zaradi izredno nizkega pretoka potoka Črnec. To bo v 
prihodnosti problem, zato nanj opozarja sedaj, ko smo v fazi izvedbe rekonstrukcije čistilne naprave Bistrica in 
problema pretoka reke Mure ni.  
 
V razpravi sta predlog svetnika Dominka Horvata  podprli svetnici Marija Ternar in Irena Nerad ter svetnik Anton 
Radman, ki je podvomil v kvaliteto gradnje oziroma izvedbo rekonstrukcije čistilne na Bistrici in predlagal nadzor. 
 
Damijan Hozjan, član OS, je predlagal, da se izvedba rekonstrukcije preveri z nadzornikom, projektantom ter 
izvajalcem na sami lokaciji, tudi ob prisotnosti svetnikov.  
 
Županja je povabila svetnike in svetnice, da se pridružijo koordinaciji na sami lokaciji naslednji dan in tam od 
odgovornega nadzornika in projektanta prejmejo vse odgovore na vprašanja.  
 
V razpravi o proračunu so sodelovali člani in članice OS: Damijan Hozjan, Anton Radman, Romana Lebar, mag. 
Roman Kolenko, Boris Kreslin, dr. Matej Kolenko in Miha Horvat. Predlogov na predlog proračuna ni bilo. 
 
Po razpravi je županja predlagala glasovanje o vloženih amandmajih. 
 
Z 10 glasovi za od 14 prisotnih svetnikov je bil sprejet SKLEP štev. 0320-11/2020-90: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme amandma štev. 1, s katerim se proračunska postavka 4020030 – 
Tiskanje in oblikovanje izdaje letnega občinskega glasila zniža za 1.000 EUR. 
 
Z 10 glasovi za od 14 prisotnih svetnikov je bil sprejet SKLEP štev. 0320-11/2020-91: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme amandma štev. 2, s katerim se proračunska postavka 402006 - 
Stroški oglaševalskih storitev in stroški objav zniža za 1.500 EUR. 
 
Z 10 glasovi za od 14 prisotnih svetnikov je bil sprejet SKLEP štev. 0320-11/2020-92: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme amandma štev. 3, s katerim se proračunska postavka 4020997- 
Drugi materialni stroški Občinskega sveta zniža za 2.000 EUR. 
 
Z 10 glasovi za od 14 prisotnih svetnikov je bil sprejet SKLEP štev. 0320-11/2020-93: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme amandma štev. 4, s katerim se proračunska postavka 402301-  
Vzdrževanje in popravila vozil  zniža za 5.000 EUR. 
 
Z 10 glasovi za od 14 prisotnih svetnikov je bil sprejet SKLEP štev. 0320-11/2020-94: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme amandma štev. 5, s katerim se proračunska postavka 4119991 - 
Denarna pomoč za novorojenčke v občini Črenšovci zviša za 3.500 EUR. 
 
Z 10 glasovi za od 14 prisotnih svetnikov je bil sprejet SKLEP štev. 0320-11/2020-95: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme amandma štev. 6, s katerim se proračunska postavka 4120006 - 
Dotacija za kulturna društva zniža za 2.874 EUR. 
 
Z 10 glasovi za od 14 prisotnih svetnikov je bil sprejet SKLEP štev. 0320-11/2020-96: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme amandma štev. 7, s katerim se predlaga nova proračunska 
postavka -  Sofinanciranje izvedbe občinskih proslav z zneskom 1.440 EUR. 
 
Z 10 glasovi za od 14 prisotnih svetnikov je bil sprejet SKLEP štev. 0320-11/2020-97: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme amandma štev. 8, s katerim se predlaga nova proračunska 
postavko - Dotacija za gledališki abonma za odrasle z zneskom 2.000 EUR. 
 



5 

 

Z 10 glasovi za od 14 prisotnih svetnikov je bil sprejet SKLEP štev. 0320-11/2020-98: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme amandma štev. 9, s katerim se proračunska postavka 4135004 - 
Dotacija GZ Črenšovci in PGD na območju občine zviša za 5.600 EUR. 
 
Z 10 glasovi za od 14 prisotnih svetnikov je bil sprejet SKLEP štev. 0320-11/2020-99: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme amandma štev. 10 s katerim se proračunska postavka 420202 - 
Nakup strojne računalniške opreme zniža za 3.000 EUR. 
 
Z 10 glasovi za od 14 prisotnih svetnikov je bil sprejet SKLEP štev. 0320-11/2020-100: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme amandma štev. 11, s katerim se proračunska postavka 420230 - 
Nakup opreme za vzdrževanje parkov in vrtov zniža za 30.000 EUR. 
 
Z 10 glasovi za od 14 prisotnih svetnikov je bil sprejet SKLEP štev. 0320-11/2020-101: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme amandma štev. 12 s katerim se predlaga nova proračunska 
postavka - Nakup oglasnih panojev in košev z zneskom 8.000 EUR. 
 
Z 10 glasovi za od 14 prisotnih svetnikov je bil sprejet SKLEP štev. 0320-11/2020-102: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme amandma štev. 13, s katerim se proračunska postavka 431000 -  
Investicijski transferi nepridobitnim  organizacijam - Župnija Črenšovci  zviša za 1.500 EUR. 
 
Z 10 glasovi za od 14 prisotnih svetnikov je bil sprejet SKLEP štev. 0320-11/2020-103: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme amandma štev. 14, s katerim se predlaga nova proračunska 
postavka  -  Sofinanciranje ravnanja z azbestnimi odpadki z zneskom 2.000 EUR. 
 
Z 10 glasovi za od 14 prisotnih svetnikov je bil sprejet SKLEP štev. 0320-11/2020-104: 
Občinski svet sprejme amandma štev. 15, s katerim se planirani odhodki v predlogu proračuna zmanjšajo 
za 21.334,00 EUR.  Znesek v višini 21.334,00 EUR se rezervira v proračunu kot nerazporejena sredstva. 
 
Občinski svet Občine Črenšovci je z 9 glasovi za od 14 prisotnih svetnikov sprejel SKLEP štev. 0320-11/2020-
105: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme predlog Odloka o proračunu Občine Črenšovci za leto 2020. 
 
Soglasno je bil sprejet SKLEP štev. 0320-11/2020-106: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme Letni načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine 
Črenšovci za leto 2020. 
 
Ad/5 
Matej Dervarič, predsednik Gasilske zveze Črenšovci, je predstavil vlogo gasilske zveze, ki deluje v skladu z 32. 
členom Zakona o gasilstvu in načrt razvoja GZ Črenšovci, ki predstavlja opis gasilstva  v občini z opredeljenimi 
nalogami lokalne skupnosti in izvajalcem gasilske službe, potrebe po izobraževanju, zaščitni opremi in vozilih za 
izvajanje nalog enot GZ Črenšovci. 
 
Miroslav Vuk, poveljnik GZ Črenšovci, je predstavil kadrovsko zasedbo in opremljenost enot ter minimalno 
opremo, ki jo morajo imeti posamezne enote, kakor tudi minimalno in optimalno število prostovoljnih gasilcev,  
predlog nabave vozil do leta 2030 in poudaril, da se vozila za prevoz moštva GVM-1  nabavljajo izven plana GZ 
Črenšovci. Prisotne je seznanil z razmišljanji GZ o prihodnosti enega centra z močno operativo vendar ne z 
ukinjanjem prostovoljni gasilskih društev. 
 
V razpravi so sodelovali svetniki Miha Horvat, mag. Roman Kolenko, Anton Radman, Damijan Hozjan, ki so 
opozorilo na netočno navedbo števila prebivalcev v načrtu, razmišljali ali je potrebna nabava nove cisterne, ali res 
potrebuje vsako PGD vozilo za prevoz moštva in bili mnenja, da so ta vozila premalo izkoriščena in da bi tudi 
nabava vozil GVM-1 morala biti vključena v načrt razvoja GZ. Poudarili so, da se v gasilstvu dobro dela, da dobro 
deluje tudi GZ in soglašali o predstavljeni bodoči organiziranosti gasilstva v občini. Predlogov k predstavljenemu 
načrtu ni bilo podanih, razen, da se je OS seznanil z dokumentom, ne pa, da ga je sprejel. 
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Člani in članice OS so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-11/2020-107: 
Občinski svet Občine Črenšovci se je seznanil z Načrtom razvoja gasilske zveze Črenšovci v letih 2019-
2030. 
 
Na pobudo Mateja Dervariča in predlog županje je bil, soglasno sprejet SKLEP štev. 0320-11/2020-108: 
Občinski svet Občine Črenšovci soglaša, da zagotovi ustreznosti pogojev delovanja na področju 
gasilstva, zaščite in reševanja iz Načrta razvoja Gasilske zveze Črenšovci v dopolnitvah Razvojnega 
programa Občine Črenšovci 2018-2023. 
 
Ad/6 
Miha Horvat, član OS, je predlagal, da se do naslednje seje OS  pripravi še pisna primerjava predlaganih 
sprememb in dopolnitev s sedaj veljavnim statutom občine.  
 
Soglasno je bil sprejet SKLEP štev. 0320-11/2020-109: 
Občinski svet Občine Črenšovci se je seznanil z osnutkom Statuta Občine Črenšovci. Do naslednje seje 
se pripravi primerjava sedaj veljavnega statuta z osnutkom novega statuta. 
 
Ad/7 
Županja je predstavila dopolnitev razvojnega programa Občine Črenšovci  2018 - 2023, ki so pripravljene na 
podlagi predlogov županje, sklepa OS, izkušenj in ugotovitev vaških odborov, društev v občini in NVO, s katerimi 
so bile v novembru leta 2019 opravljene razprave ter poudarila, da program razvoja ne predstavlja le zbirke želja, 
ampak nabor uresničljivih projektov in smernice delovanja občine v prihodnje. 
 
Mag. Roman Kolenko, član OS, je predlagal, da se uredijo mesta za žarne grobove in mesta za raztros pepela 
umrlih na vseh pokopališčih ter popravi vrednost pri projektu ŠRC Bistrica. 
 
Damijan Hozjan, član OS, je predlagal, da se ob kolesarski stezi Črenšovci – Bistrica uredi razsvetljava z eko 
svetilkami s ciljem ohraniti zdrav življenjski prostor na podeželju. 
 
Miha Horvat, član OS, je predlagal, da se v razvojni načrt doda še odvodnjavanje po celotni občini. 
 
Po končani razpravi je bil soglasno sprejet SKLEP štev. 0320-11/2020-110:  
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme predlog dopolnitev Razvojnega programa Občine Črenšovci 
2018-2023, ki je bil sprejet na 32. seji OS, dne 7. 11. 2018, še z dopolnitvijo naslednjih projektov: 

 ureditev žarnih mest in mest za raztros pepela umrlih na vseh pokopališčih, 

 popravek vrednosti pri projektu ŠRC Bistrica, 

 ureditev razsvetljave ob kolesarski stezi Črenšovci – Bistrica. 
 
Ad/8 
I. 
Županja je seznanila prisotne o predlogu dviga cene za grobna mesta v občini in predlagala dvig za vse vrste 
grobov za 2,00 EUR. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Članice in člani Občinskega sveta Občine Črenšovci so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-11/2020-111: 
Občinski svet Občine soglaša, da se cena za grobna mesta v občini za vse grobove poveča za 2,00 EUR. 
Sklep velja od dneva sprejema, uporablja pa se od 1.1.2020. 
 
II. 
Županja je predstavila prošnjo svetnika Ludvika Horvata za pomoč pri reševanju problema smeti v obeh romskih 
naseljih in predstavila stroške odvoza smeti v romskih naseljih v letih 2017-2019.  Kljub večkratnim sestankom v 
romskem naselju na to temo se situacija ni bistveno izboljšala, saj odpadkov vsi ne ločujejo, nekateri jih vozijo 
celo od drugod.  
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Županja je povedala, da z željo, da se prebivalce romskih naselij osvešča, pripravljena še enkrat s prebivalci 
opraviti razgovor in povabila svetnike in svetnice, da se razgovora udeležijo. O datumu bodo obveščeni 
naknadno. 
 
III. 
Županja je prisotne seznanila še: 

 s potrjenimi aktivnostmi za tretji vodni vir na območju občine ob reki Muri, 

 organiziranjem Dneva odprtih vrat  na pobudo Skupnosti občin Slovenije, ki bo 12.12.2020; 

 o razpisu LAS na katerega se želimo prijavili s projektom obnove lesenega objekta pri Kantini po naslovom 
»Kaj nas uči Mura?«, 

 o strokovnem obisku v Bruslju pri Evropski komisiji o aktualnih zadevah v EU in razvojnih priložnostih v 
lokalnem okolju, ki se ga je udeležila od 21. – 23. 1. 2020;  

 o opravljenem rednem inšpekcijskem nadzoru opravljenem na podlagi 81. člena Zakona o športu s strani 
Inšpektorata RS za šolstvo in šport. 

 
Ad/9 
Milan Gabor, član OS,  je opozoril na problematiko segrevanja v mrliških vežicah v zimskih mesecih in predlagal, 
da se poleg nabave grelnih teles razmisli o izolaciji sten ter sanaciji oken in vrat, ki so dotrajana. 
 
Damijan Hozjan, član OS, je predlagal, da se glede na to, da je na pokopališču v Žižkih že od leta 2012 
pripravljen prostor za raztros pepela umrlih in žarne grobove, pristopi k dokončni ureditvi.  
 
Irena Nerad, članica OS, podpira predlog ureditve mesta za raztros pepela in žarne grobove na pokopališču v 
Žižkih, ki ga je iznesla že na eni prejšnjih sej. 
 
Miha Horvat, član OS, je predlagal, da se uredi financiranje prireditev ob Dnevu žene, saj sedanji način, po številu 
prebivalcev v posamezni vasi ni pravičen glede na udeležbo v posameznih vaseh in predlagal sofinanciranje po 
številu udeleženk na prireditvi.  
Predlagal je tudi, da se na občinsko čistilno akcijo povabi vse proračunske porabnike, ki morajo zagotoviti 
določeno število udeležencev. 
 
Jožica Vaupotič, članica OS, je opozorila na popravilo asfalta na Gornji Bistrici, pri h.š. 48 ter predlagala, da se 
uredi ulica za javni promet v Črenšovcih, na relaciji Sikla – regionalna cesta. 
 
Na vprašanje Marije Ternar, članice OS, zakaj se dovoli rezanje asfalta na cesti v Trnju namesto podboja, je 
pojasnilo podal Stanko Lebar. 
 

 
Ker je bil dnevni red izčrpan, je županja sejo zaključila ob 21. 50 
 
 
Seja je posneta z diktafonom in shranjena na spominskem mediju, ki se hrani v upravi Občine 
Črenšovci. 
 
 
 
Zapisala:                                                       Sejo vodila: 
Jožica CIGAN                                                                          Vera MARKOJA, županja 
 

 
 

 


